
Protokół Nr LVIII/06
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie
z dnia 26 października 2006 roku

Otwarcie obrad – godz. 1120

Zamknięcie obrad – godz. 1620

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM stwierdził,  że obrady  są  prawomocne –  w sesji 
uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista obecności gości 
zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. K. Szewczaka.

Ad. 4

Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:

Głosowało radnych 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym porządku obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) oraz odczytał wniosek wypracowany na 
posiedzeniach Komisji RM dotyczący projektów uchwał z zakresu zagospodarowania przestrzennego 
wsi Tłumaczów, mówiący o tym, żeby zagadnieniem tym, z uwagi na jego złożoność, zajęła się Rada 
Miejska następnej kadencji.

Przystąpiono do głosowania nad w/w wnioskiem wypracowanym przez Komisje RM:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 6

Burmistrz  przedstawił  informację  na  temat  przygotowania  gminy  do  sezonu  zimowego  (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).



Ad. 7

Burmistrz  złożył  sprawozdanie  ze  swoich  prac  w  okresie  międzysesyjnym  (sprawozdanie  stanowi 
załącznik do protokołu).

Ad. 8

Burmistrz – złożył sprawozdanie z realizacji inwestycji (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)

O godz. 1230 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.  1300.

Ad. 9

DRUK NR 1 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz – poinformował, że nie ma nic więcej do dodania poza tym co jest napisane w uzasadnieniu 
do projektu uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie opiniuje 
przedmiotowy  projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie opiniuje przedmiotowy 
projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2  w sprawie  udzielania  pomocy regionalnej  na  wspieranie  nowych  inwestycji  lub 
tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją w formie zwolnienia z podatku od 
nieruchomości

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie opiniuje 
przedmiotowy  projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie opiniuje przedmiotowy 
projekt uchwały



S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14   przeciw – 0    wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 zmieniająca uchwałę nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 grudnia 
2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Radków na lata 
2005 – 2015

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie opiniuje 
przedmiotowy  projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie opiniuje przedmiotowy 
projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 w sprawie przyjęcia wstępnego projektu Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy 
Radków na lata 2007- 2013

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie opiniuje 
przedmiotowy  projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie opiniuje przedmiotowy 
projekt uchwały
S. Radomińska – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały
A.Mielniczuk – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.



Przewodniczący RM – zaproponował aby po przerwie zrealizować pkt. 11, 12, 13 i 14 porządku obrad w 
związku z tym, że spotkanie z J.E. Ks. Biskupem zaplanowane zostało na godz. 1500 i konieczne byłoby 
ogłoszenie bardzo długiej przerwy.

Rada wyraziła zgodę na powyższą propozycję.

O godz. 1325 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1340.

Po przerwie w sesji uczestniczyło 13 radnych – z udziału w obradach zwolnił się r. A. Banaszak.

Ad. 11

Przewodniczący RM:

- złożył informację z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w 
Radkowie za 2005 rok (informacja stanowi załącznik do protokołu)

- odczytał informację Wojewody Dolnośląskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych 
przez  Przewodniczącego  RM  w  Radkowie  i  Burmistrza  MiG  Radków  (informacja  stanowi 
załącznik do protokołu)

- odczytał informację z analizy oświadczeń majątkowych przekazaną przez Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Nowej Rudzie (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz – odczytał informację z analizy oświadczeń majątkowych zastępcy burmistrza, skarbnika 
gminy oraz  dyrektorów i  kierowników  gminnych jednostek organizacyjnych (informacja  stanowi 
załącznik do protokołu).

Ad. 12

Nie zgłoszono.

Ad. 13

Nie zgłoszono

Ad. 14

Przewodniczący RM – poinformował, że do Urzędu zostało dostarczone upoważnienie w sprawie 
reprezentowania rady sołeckiej w Tłumaczowie przez osoby uczestniczące w poprzedniej sesji RM 
oraz odczytał pismo Burmistrza skierowane do sołtysa w związku z dostarczonym upoważnieniem.

Przewodniczący RM – zaproponował aby w związku z tym, że do wizyty J.E. ks. Biskupa pozostało 
jeszcze dużo czasu, przystąpić obecnie do pkt. 15, tj. podsumowanie kadencji. 

Rada wyraziła zgodę na powyższą propozycję.
   
Ad. 15

Burmistrz – dokonał podsumowania kadencji samorządu terytorialnego w latach 2002 – 2006.



Przewodniczący RM – dokonał podsumowania kadencji samorządu terytorialnego w latach 2002 – 
2006 (wystąpienie stanowi załącznik do protokołu).

Po dokonaniu podsumowania Przewodniczący RM podziękował oraz wręczył pamiątkowe tabliczki 
Burmistrzowi, Z-cy Burmistrza, Skarbnikowi oraz pracownikom w osobach Pani Joanny Rakowskiej 
oraz Pana Józefa Struga.

Następnie Burmistrz wspólnie z zastępcą Przewodniczącego RM złożyli podziękowania i wręczyli 
tabliczkę pamiątkową Przewodniczącemu Rady Miejskiej, oraz wspólnie z Przewodniczącym RM 
złożyli podziękowania oraz wręczyli tabliczki pamiątkowe wszystkim radnym.

Pan Jan Podgórski – radny Rady Powiatu Kłodzkiego – złożył podziękowania Radzie Miejskiej w 
Radkowie oraz  Burmistrzowi  Miasta i  Gminy Radków za współpracę i  pomoc w rozwiązywaniu 
wspólnych problemów.  

O godz. 1450 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1500.  

Ad. 10

Po przerwie w sesji  uczestniczył  J.E.  ks.  Biskup Ignacy Dec oraz ks.  Proboszcz Parafii  pw. Ś. 
Doroty w Radkowie Jan Kustasz.

Burmistrz oraz Przewodniczący RM przywitali gości oraz wręczyli J.E. ks. Biskupowi kwiaty.

Następnie  Burmistrz  przedstawił  informacje  dotyczące  gminy  Radków,  wskazał  jej  walory  oraz 
problemy z jakimi się boryka, a także poinformował o planowanych zamierzeniach. 

Przewodniczący RM – korzystając z okazji podziękował wszystkim księżom z parafii z terenu Gminy 
Radków za dobrą współpracę. 

J.E. ks. Biskup Ignacy Dec – podziękował za zaproszenie go na sesję Rady Miejskiej w Radkowie, 
za prezentację Gminy dokonaną przez Burmistrza oraz za dobrą współpracę władz z kościołem na 
terenie gminy  a także za życzliwość okazywaną kapłanom z terenu gminy Radków.

J.  Kustasz  proboszcz  parafii  w  Radkowie  –  poinformował,  że  jest  inicjatorem  dzisiejszego 
spotkania,  w  związku  z  prowadzoną  wizytacją  w parafii.  Chciał  aby  do  spotkania  tego  doszło, 
ponieważ to władze gminy decydują o zewnętrznym kształcie parafii i miejscowości gminy i dzięki 
temu spotkaniu mogą podzielić się swoimi osiągnięciami z Ks. Biskupem, a z kolei Ks. Biskup może 
ukształtować wizję jeszcze mocniejszego zaangażowania w czynione przez władze dobro.  

Na zakończenie Przewodniczący RM przedstawił wszystkie osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji 
RM.

O godz. 1550 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1600.
  
Po  przerwie  Przewodniczący  RM  udzielił  głosu  Dyrektorom  placówek  oświatowych,  w  imieniu 
których,  Pani  Barbara  Sobczyńska  –  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Ścinawce  Średniej  –  złożyła 
podziękowania władzom gminy za pracę i współpracę na rzecz oświaty, za okazywaną życzliwość i 



zaangażowanie. Poinformowała, że w sposób szczególny Dyrektorzy chcą podziękować 3 osobom, 
tj.  Pani  V-ce  Burmistrz,  Panu  Burmistrzowi  oraz  Panu  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  w 
Radkowie, po czym Dyrektorzy wręczyli tym osobom kwiaty.

Burmistrz  –  w  związku  z  upływem  w  dniu  27  października  2006  roku  kadencji  samorządu 
terytorialnego  złożył  podziękowania  Radzie  Miejskiej  w  Radkowie,  dyrektorom  jednostek 
organizacyjnych gminy  oraz wszystkim osobom, które wspierały jego działania.
L. Jagódka – Z-ca Burmistrza  w pierwszej kolejności podziękowała Burmistrzowi za to, że obdarzył 
ją zaufaniem i wybrał na swojego zastępcę, a następnie złożyła podziękowania radnym sołtysom, 
dyrektorom jednostek organizacyjnych oraz wszystkim, z którymi współpracowała.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  Burmistrza  aby  złożył  podziękowania  wszystkim  pracownikom 
UMiG  w  Radkowie  oraz  jednostek  organizacyjnych  gminy  za  współpracę  z  Radą  Miejską  w 
Radkowie oraz stwierdził, że  okres kadencji tej Rady był sukcesem wszystkich. 

Ad. 16 

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  LVIII  sesję  Rady  Miejskiej  w 
Radkowie.

Protokołowała:

Joanna Rakowska


